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Obec Libina

Libina 523, 788 05 Libina
tel.č.: 583 233 215 | e-mail: podatelna@ou-libina.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 5 Zastupitelstva obce Libina

konané dne 7. 6. 2023 v Kulturní dům Libina od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15 členů zastupitelstva
Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Aleš Skála
Zapisovatel*: Renata Langerová
Ověřovatelé zápisu: Bc. Martin Baklík, Luboš Kristlík,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Schválení programu, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu

Starosta přivítal přítomné na dnešní schůzi.  Konstatoval, že dnešní jednání bylo řádně  vyhlášeno,  zveřejněno
a  jsou přítomni všichni členové zastupitelstva. Zastupitelstvo  je usnášení schopné. 

Starosta přistoupil ke schválení programu. Jelikož nebyly k programu žádné připomínky ani doplnění navrhl
 schválení předloženého programu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje program  5.  zasedán ZO konaného  dne 7.6.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/5Z/2023 bylo schváleno.

Starosta přednesl návrh  na složení návrhové komise  ve  složení Ing. Michal Kusý a Mgr. Jitka Zahradníková. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  návrhovou  komisi   ve  složení  Ing.  Michal  Kusý  a  Mgr.  Jitka
Zahradníková. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Kusý M., Zahradníková J.)

Usnesení č. 1b/5Z/2023 bylo schváleno.

Ověřovateli zápisu byli navrženi Bc. Martin Baklík a Luboš Kristlík. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina pověřuje ověřovateli zápisu Bc. Martina Baklíka a Luboše Kristlíka. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Baklík M., Kristlík L.)
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Usnesení č. 1c/5Z/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení

Ing. Michal Kusý DiS. přednesl zprávu o kontrole plnění usnesení.  Tato zpráva je přílohou zápisu.

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dotázal, zda je nějaký termín, kdy by  měla být aktualizace ÚP schválena ?
Mgr. Aleš Skála Odpověděl, že z posledního jednání vyplynul termín konec roku 2024.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o kontrole plnění usnesení přednesenou Ing. Michalem
Kusým, DiS.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Kusý M., Zahradníková J.)

Usnesení č. 2/5Z/2023 bylo schváleno.

3. Zpráva o činnosti Rady obce

Ing. Michal Kusý DiS. přednesl zprávu o činnosti rady obce . Tato zpráva je přílohou zápisu. 

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza vznesl  dotaz  ohledně  žulové  kostky  u  Komunitního  centra.  Kolik  jí  bylo

přeloženo, a kolik jí bylo nakonec fakturováno.  
Mgr. Aleš Skála řekl, že akce ještě není dokončena. Uvedl, že cenová nabídka byla vyhotovena

na celou plochu i s  výměnou podloží a s  výměnou zabetonovaného dvouřádku.
Takto to bylo připravené, když se dělalo asi před pěti lety. Byl použit rozpočet,
který byl před tím s tím, že se bude fakturovat až dle skutečnosti, která se uvidí
v průběhu díla. Jakmile se očistila stavba a ukázalo se, že některé úseky jsou
dosti poničené, některé jsou v pořádku, nemusí se opravovat. Došlo k dohodě, že
dvojřádek, který je zabetonovaný je z 60-ti % využitelný , nebude se  fakturovat
v plné hodnotě, ale dlažební kostka se komplet přeloží.

Ing. Jana Němečková vznesla dotaz na komunikaci u Getury, jestli tam přijde zpět původní materiál?
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že kostka která se zde odebrala, je uložena ve skladu . Nyní obec

dostala  cenovou nabídku od  p.  Bartoňka na částečnou opravu komunikace
alespoň po obytnou část. Celková oprava této komunikace se odkládá z toho
důvodu, že obec obdržela dotace na  vodovod a kanalizaci.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dále dotázal na náplň práce kulturní referentky.
Mgr. Aleš Skála odpověděl,  že z  části  je to náplň knihovnická. Bude sedět s Paní Janků v 

knihovně. Další  činnost je veškeré kulturní a společenské akce, facebookový
profil, webové stránky obce, Libinské noviny, kronika

Procházka Stanislav uvedl, že v KD Libina je koupené nové chladící zařízení. Zeptal se, zde je to
zahrnuto v ceně nájmu KD , nebo se za to musí platit zvlášť

Mgr. Aleš Skála Jeden z důvodu zvýšení ceny nájmu KD Libina bylo nové vybavení. Opotřebení je
zahrnuto v ceně nájmu. Zvlášť se nic neplatí.

Bc. Lada Cinegrová se  dotázala,  zda  bude  pronájem KD  Libina  bezplatný  pro  organizace,  ktré
pořádají akce pro děti.

Mgr. Aleš Skála odpověděl ano, nájem za akce pro děti se nemění.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o činnosti  rady obce  přednesenou místostarostou
obce  Ing. Michalem Kusým, Dis.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/5Z/2023 bylo schváleno.
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4. Zpráva o činnosti kontrolního výboru

Předseda kontrolního výboru Bc. Martin Baklík přednesl zprávu o činnosti kontrolního výboru. Tato zpráva je
přílohou zápisu. 

. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesenou předsedou
Bc. Martinem Baklíkem.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/5Z/2023 bylo schváleno.

5. Zpráva o činnosti finančního výboru

Mgr. Alena  Bartoňková přednesla  zprávu o činnosti  finančního  výboru. Tato  zpráva je přílohou zápisu. 
 

Diskuze:
Mgr Ing. Tomáš Kobza uvedl, že když se díval do výkazů zjistil, že obecní ples r 2022 je ztrátový. Ptá

se jestli tomu tak opravdu je a co se  s tím bude dělat.
Mgr. Tomáš Kobza Open air, kde jsou pouze výdaje více než 200 000,- Kč. V příjmech není uvedená

částka, tak jestli je tato akce úplně zdarma.0
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že obojí jsou velké obecní akce. S obecném plesem se nepočítá jako

s  výdělečnou akcí. Děláme to pro občany. I když vyjde ztrátový, je to pro obec
pořád velmi důležitá reprezentativní akce. Co se týká akce Libina Open-air, je to
charitativní, výdělek je vždy věnovaný na nějaké účely.

Ngr. Ing. Tomáš Kobza uvedl, že letos v rozpočtu na  příjmech nic není.
Mgr Alena Batroňková MBA řekla, že ve  finančním výboru jednali o tom, že přichází ta možnost, že ples

 může být neziskový. Členové FV  se shodli, že se  jedná o  reprezentaci obce a
že se musí počítat s tím, že někdy bude ples prodělečný. Uvedla, že si myslí, že
to není první ples který byl prodělečný, myslí si, že kdyby se šlo do minulosti,
určitě by se našel prodělečný ples.

Ing. Jana Němečková odpověděla, že to by nenašli.
Mgr. Jitka Zahradníhová řekla, že prodělečný ples byl.
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dotázal, ve kterém roce to bylo.
Mgr. Jitka Zahradníková odpověděla, že si to nepamatuje.
Ing. Jana Němečková uvedla, že jí vadí, že za ples nebyl žádný výtěžek. Když přišla a byly na sále

potažené židle,  které jsou poměrně nové bílými povlaky...,  to byla asi  velká
částka. Myslí si, že je to plýtvání penězi. Dále řekla, že předsedkyně FV  uvedla,
že nebyly shledány žádné závažné chyby. Ve zprávě auditor doporučuje zprávu
o hospodaření schválit s  výhradou. Uvedla, že si nepamatuje jestli vůbec někdy
byla zpráva auditora s  výhradou. Nemyslí si, že je to všechno tak v pořádku.
Chtěla by,aby došlo k  nápravě.

Mgr. Alena Bartoňková se zeptala, když paní Němečková mluví o tom, že se porušují nějaké veřejné
zakázky, jestli by mohla uvést jednu zakázku, kde došlo k porušení.

Ing. Jana Němečková řekla, že cituje ze  zprávy auditora.
Mgr. Alena Bartoňková
MBA

uvedla, že daná zakázka byla na zastupitelstvu projednávána několikrát. Řekla ,
že  si  myslí,  že  je  to  neustálé  vyhledávání  problémů,  neustálé  se  navážení
do někoho.

Ing. Jana Němečková odpověděla,  že  to  jsou slova paní  Bartoňkové.  Uvedla,  že  ona nic  takového
neřekla. To úplně nesouhlasí s tím, jak se  hospodaří.

Mgr. Alena Bartoňková
MBA

uvedla, že by ráda připomněla, jak paní Němečková o ní řekla, že je neschopná.
Prohlásila to na ustavujícím zastupitelstvu.

Mgr. Aleš Skála ke zprávě auditora uvedl, že se jednalo o opravu komunikací od společnosti



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 4 / 11

STRABAG. Cena díla byla nižší než byla dle smlouvy, někde se ušetřilo. Na profil
zadavatele se pak nedostala upravená částka.

Mgr.Ing. Tomáš Kobza citoval ze zprávy auditora odstavec ohledně chyb a nedostatků, kde je uvedeno
porušení zákona.

Mgr. Aleš Skála uvedl, že to bylo vysvětleno, nebyl to žádná velký prohřešek. Jakmile tato zpráva
přišla, byla okamžitě provedena náprava.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o činnosti finančního výboru přednesenou předsedou 
Mgr. Alenou Bartoňkovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Bartoňková A.)

Usnesení č. 5/5Z/2023 bylo schváleno.

6. Rozpočtová opatření

Předsedkyně FV Mgr. Alena Bartoňková  seznámila přítomné s návrhem rozpočtový opatření č.3 ke schválení.
Návrh rozpočtu je přílohou zápisu. 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje rozpočtová opatření obce Libina na straně příjmů navýšení o částku
2.292.492,35 Kč, tř.8 - financování snížení o částku 2.022.136,04 Kč a na straně výdajů navýšení o částku
270.356,31 Kč.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Bartoňková A.)

Usnesení č. 6/5Z/2023 bylo schváleno.

7. Účetní závěrka obce Libina 2022

Předsedkyně   FV   uvedla,  že  podklady  účetní  závěrky  obce  Libina  ke  dni  31.12.2022  zastupitelé
obdrželi v materiálech.  FV doporučuje schválit účetní závěrku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje účetní závěrku obce Libina sestavenou ke dni 31.12.2022, protokol
o schválení účetní závěrky je přílohou k usnesení.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Bartoňková A., Němečková J.)

Usnesení č. 7/5Z/2023 bylo schváleno.

8. Závěrečný účet obce Libina za rok 2022 a přezkoumání hospodaření

Zastupitelstvu obce je předkládána zpráva o přezkoumání hospodaření obce Libina za rok 2022, které bylo
provedeno  nezávislým  auditorem  panem  Ing.  Markem  Prachařem  s  výsledkem  –  s  výhradou  a  návrh
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Závěrečného účtu obce Libina za rok 2022, jehož je součástí i  návrh na převedení výsledku hospodaření
z hospodářské činnosti obce Libina za rok 2022 do rozpočtu obce.

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza uvedl,  že ho dvě čísla překvapily.  Fakturuje se řádově 80 000 m3 vody jak

na vodném tak na stočném. Cena vodného je 18 Kč, cena stočného skoro 50 Kč,
tak přesto jsou skutečnosti, na příjmech pitná voda se inkasovalo 3 000000,- Kč
a stočném 2 670 000,- Kč. Uvedl, že podle něj ty částky nejsou správně, že je tam
chyba.

Jana Blažková uvedla, že cena vodného je vyšší z toho důvodu, že obyvatelé platí zálohy. Je to
nastaveno tak, že nevíme jestli platí zálohy na  vodné nebo na stočné. Vždy to
jde na vodné. Jelikož ji na to Mgr. Ing. Tomáš Kobza o několikrát upozorňoval,
řešila to i s auditory. Auditoři schválili, že to takto může zůstat. Ve chvíli, kdy
dojde k  vyúčtování  záloh už fakturace jde po správnosti.  Část,  která patří
k vodnému jde do rozpočtu na vodné, část která patří ke stočnému jde ke 
stočnému.  Není  to  potřeba  přeúčtovávat.  Na  zálohách  se  měsíčně  vybere
cca 200 000,- Kč, které jdou do rozpočtu vodného.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza odpověděl, že účetnictví má odpovídat skutečnosti.
Mgr. Aleš Skála řekl, že nevidí důvod, proč by se to mělo měnit, když je to takto prověřeno a

schváleno auditory. Závěrečný účet podpoří.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  závěrečný  účet  obce  Libina  za  rok  2022  a  vyjadřuje  souhlas
s celoročním hospodařením, a to s výhradou, na základě které obec přijme příslušné opatření potřebné
k nápravě chyb a nedostatků  a  schvaluje převod hospodářského výsledku hospodářské činnosti za rok
2022 do rozpočtu obce v částce 1,586.222,35 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 4 (Cinegrová L., Kobza T., Němečková J., Nevřala L.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/5Z/2023 bylo schváleno.

9. Střednědobý výhled obce Libina na na rok 2024, 2025, 2026

Starosta  uvedl, že dalším bodem je návrh aktualizovaného střednědobého výhledu rozpočtu obce Libina na rok
2024, 2025, 2026 ke schválení. Toho  zaznělo  ve zprávě  z finančního výboru. 

 

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dotázal, jak je reálné obdržení dotací výjma kanalizace o které víme. Dále jak

je reálné obdržení dotací na Stadion Dr. Urbáška, kde se  počítá s osmi  miliony
dotace. Dále vznesl dotaz na  ZŠ čp. 31. Překvapila jej ZŠ 548, která má stavební
povolení a ve  výhledu je zařazena později než čp. 31.

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že proběhlo jednání na zastupitelstvu, kde bylo dohodnuto udělat
projekt  na  čp.31.  Mělo  by  být  vše  připraveno  tak,  pokud  budou  vyhlášeny
potřební dotační tituly, aby se v r. 2025 mohly využít. Na stadion je již podána
žádost na  rekonstrukci běžecké dráhy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje návrh aktualizovaného střednědobého výhledu rozpočtu obce Libina
na rok 2024, 2025, 2026.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Němečková J.)

Usnesení č. 9/5Z/2023 bylo schváleno.
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10. Zpráva o dotačních akcích

Mgr. Zdena Zahradníková přednesla zprávu o dotačních akcích, která ke přílohou zápisu. 

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dotázal, jaký je harmonogram na kanalizaci. Letos se to vykope a položí, přes

zimu si to sedne a na jaře se to zaasfaltuje?
Mgr. Aleš Skála řekl, že harmonogram může být zaslán zastupitelům. Je to rozvrženo do  dvou

let. Výkop a zapravení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere na vědomí  zprávu  o   dotačních  akcích  přednesenou Mgr.  Zdenou
Zahradníkovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/5Z/2023 bylo schváleno.

11. Výběrové řízení na poskytnutí půjček z FRO

Starosta uvedl, že Zastupitelstvu obce jsou předkládány  žádosti o poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje obce
Libina. Rada obce  doporučuje zastupitelstvu schválení žádostí dle požadavků. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje obce  těmto žadatelům: 

a)******, Libina ***, na výměnu oken v částce  100 000,- Kč

b) *** ***, Libina ***, na  ostatní stavební opravy v částce  100 000,- Kč 

c) *** ***, Libina ***, na rekonstrukci koupelny v částce 120 000,- Kč

d) *** ***, Libina ***, na rekonstrukci topení v částce 100 000,- Kč 

e) Ing. ***  *** Libina ***, na výměnu oken a dveří v částce 100 000,- Kč

                                                        na rekonstrukci topení v částce  75 000,- Kč 

f) *** ***, Libina ***,  na rekonstrukci koupelny v částce 120 000,- Kč 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Skála A.)

Usnesení č. 11/5Z/2023 bylo schváleno.

12. Pozemky

(Kozák) Předkládám ZO kupní smlouvu o prodeji  obecních pozemků p.č. 7099  o celkové výměře 102 m2 a
p.č.7119 o celkové výměře 14 m2 v k.ú. Horní Libina paní *** ***, bytem Hrdinů ***,783 91 Uničov.

Kupující pozemek dlouhodobě užívá a hodlá jej po odkoupení zcelit s jejím pozemkem.

Obec prodává pozemek za cenu 190 Kč/m2, celková cena p.č.7099 činí 19.380 Kč a p.č.7119 činí 2.660Kč.

Kupující dále uhradí cenu za vyhotovení znaleckého posudku.

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.
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Záměr prodeje předmětného pozemku p.č.7099 byl řádně zveřejněn na úřední desce obce Libina  od 17.5.2023
do1.6.2023 a     p.č.7119 od 24.3 do 11.4.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  uzavření  kupní  smlouvy  mezi  obcí  Libina  jako  prodávajícím a
  *** ***, *** ***,783 91 Uničov, jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č. 7099 o výměře 102 m2 a p.č.7119
o výměře 14 m2 v k.ú. Horní Libina za cenu 22 040 Kč. Náklady spojené s prodejem pozemku hradí
kupující.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 1 (Krahulcová I.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12a/5Z/2023 bylo schváleno.

(Kozák) Předkládám ZO ke schválení Smlouvu o budoucí kupní smlouvě č.9120141563.

ČEZ  Distribuce,a.s.IČ  24729035,DIČ  24729035  se  sídlem  Děčín-Děčín  IV-Podmokly,  Teplická  874/8,PSČ
405 02,zastoupená:Roman Hampl, vedoucí oddělení Rozvoj Morava.

Budoucí  kupující  žádá o odkoupení  pozemku par.č.  5883 v k.ú.  Horní  Libina,  kde má zájem vybudovat
trafostanici 22/0,4kV  .

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  budoucí  kupní  smlouvě
č.9120141563.Na základě žádosti společnosti ČEZ Distribuce,a.s. IČ 24729035,DIČ 24729035, se sídlem
Děčín-Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8,PSČ 405 02, zastoupená: Roman Hampl, vedoucí oddělení Rozvoj
Morava.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12b/5Z/2023 bylo schváleno.

(Kozák) Předkládám ZO ke schválení smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci a
o zřízení věcného práva, pozemek p.č.5053 v k.ú. Horní Libina .

Obec  Libina  se  sídlem  Libina  523,788  05  Libina,  kterou  zastupuje  Mgr.  Aleš  Skála,  starosta
obce,IČO:00302899 žádá o převod majetku na  parc.č.5053 v k.ú. Horní Libina od- Česká republika-Úřad pro
zastupování státu ve věcech majetkových se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42,128 00 Praha 2,za kterou právně
jedná Ing. Libor Gonsior, ředitel odboru Odloučené pracoviště Šumperk ,IČO: 69797111.

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  bezúplatném  převodu  vlastnického  práva
k nemovité věci a o zřízení věcného práva, pozemek p.č.5053 v k.ú. Horní Libina. Na základě žádosti Obce
Libina se sídlem Libina 523,788 05 Libina, kterou zastupuje Mgr. Aleš Skála, starosta obce,IČO:00302899.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 12c/5Z/2023 bylo schváleno.

Prodej pozemků p.č. 3768/1 a p.č.3768/2 o celkové výměře 26 m2 v k.ú. Horní Libina

 

(Kozák)  Předkládám ZO kupní  smlouvu o  prodeji  obecního pozemků p.č.  3768/1  a  p.č.3768/2  o  celkové
výměře26 m2 v k.ú. Horní Libina paní Miloslavě Střešinkové a panu Miroslavovi Střešinkovi, Libina 70, 788 05
Libina.

 

Po digitalizaci KN Horní Libina, zjištění stavu- garáž na pozemku obce.

 

Obec prodává pozemek za cenu 190 Kč/m2, celková cena p.č.3768/1 a 3768/2 činí 4940 Kč .

Záměr  prodeje  předmětného  pozemku  p.č.3768  byl  řádně  zveřejněn  na  úřední  desce  obce  Libina
od 31.3.2023do15.4.2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi obcí Libina jako prodávajícím a paní
M*** S*** a panem M*** S***, Libina 70, 788 05 Libina, jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č. 3768/1 a
p.č.3768/2  o  výměře  26  m2  v  k.ú.  Horní  Libina  za  cenu  4940  Kč.  Náklady  spojené  s  prodejem
pozemku hradí kupující.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12d/5Z/2023 bylo schváleno.

13. Projektový záměr ČEZ a.s. - Úsovsko a.s.

Starosta  uvedl,  že   následujícím  bodem  je  projektový  záměr  společnosti  ČEZ  a  Úsovsko,  který,   byl  
zastupitelům představen na pracovním zasedání. S tímto záměrem  přítomné seznámil. Vybrané  lokality byly
ukázány  katastrální mapě. 

Lokalita 1. Kamčatka

               2.  pole pod  vagenem a navazující pozemek 

               3. Horní Libina, kde je dráha pro motokros.

Společnost  ČEZ a.s. nabízí, že  během 30 let by obec z toho obdržela devět milionů, které  by se vyplácely
po částech, což by bylo ošetřeno smlouvou. Po 30 letech by  stavba  měla  být  odstraněna a pozemky sloužit
dál k zemědělským účelům. Navrhl tuto akci nepodpořit,  myslí si, že do naší krajiny,  do obce Libina na takto
viditelná místa solární panely nepatří. 

 

 

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dotázal, kdo s tímto záměrem přišel.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že se záměrem přišlo Úsovsko a.s. a ČEZ a-.s. na Obecní úřad.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina zamítá  předložený záměr společnosti  ČEZ, a.  s.  IČO:45274649 se sídlem:
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Duhová 2/1444, Praha 4, PSČ 140 53 DIČ:CZ45274649 na vybudování FVE na výměře 95 ha v katastrálním
území Horní Libiny. 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/5Z/2023 bylo schváleno.

14. Různé

Diskuze:
Bc. Lada Cinegrová poděkovala o  zřízení VO  u environmentálního hřiště. Dále řekla, že obec Libina

dává jubilantům dárkové balíčky. Slyšela, že něko dostal balíček tím způsobem,
že  ho měl daný u dveří. Byla by ráda, kdyby byly balíčky předávány osobně
přímo jubilantům, aby byla sjednána náprava. Dále požádala, aby balíčky pro
obyvatele DD Libina konzultovat s personálem, co  může balíček obsahovat,
protože ne každý může všechno.

Ing. Michal Kusý DiS. odpověděl, že se o tom ví, až se to řeší.
Ing Jana Němečková vznesla dotaz na předsedkyni kulturní komise, jaké akce budou mít do konce

roku. Lidé se ptají na  velikonoční vajíčko. To se  řešilo na ZO  minule. Pouť ke 
sv. Jiří byla také zrušena. Dále se ptala na  sraz rodáků, jestli se plánuje. Lidé
se potají proč to není a co místo toho bude.

Mgr. Jitka Zahradníková odpověděla, že velikonoční vajíčko se  řešilo minul, k tomu už nevyjadřovala.
Řekla, že proběhly Májové oslavy, vyhodnocení výtvarné a literární soutěže a
na  konci  léta  bude  Open  air.   Vyjednává  se  den  pro  seniory,  určitě  bude
rozsvěcování vánočního stromu a vánoční koncerty. Setkání s  Drahanami je
tentokrát naplánováno na jejich půdě.

Ing. Jana Němečková dále uvedla, že manžel přišel z kácení máje v Dolní Libině s tím, že obec odmítla
 hasičům uhradit nějakou opravu tranzitu, že na to nejsou peníze. Občané Dolní
Libiny jsou b toho rozhození  a  mluvili  tam o tom, že mají  chuť  se oddělit.
Dotázala se proč jim byly odmítnuta oprava auta.

Kristlík Luboš uvedl, že to auto je výjezdové jednotky HL a půjčují ho zdarma jednotce DL:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza řekl, že už jsou dohodnuti. SDH DL uhradí částku 30 000,- Kč
*** *** řekla, že i  nich byli  z Čezu, budou jim vytahovat elektrické sloupy a budou

pokládat kabel do země. Říkali že spěchají, že se tam má dělat chodník. Dotázala
se, kdy ten chodník bude. O chodníku se mluví několik let. Když se  ptá na obci,
je jí odpovězeno , že se dělá projektová dokumentace. Dělá se už několik let.

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že má pravdu. PD by měla být hotová do  konce června . Tak je
deklarovano projektantem.  Pokud nebude v  tomto termínu odevzdána,  bude
zadána někomu jinému.

Janeba Ladislav požádal  o  upozornění  vlastníka budovy lékárny u DD, aby zajistil  posekání
vysoké trávy  mezi budovou a zahradnictvím.

Bc. Lada Cinegrová vznesla dotaz, zda má obec v plánu na letní období zaměstnat nějaké brigádníky.
Mgr. Aleš Skála řekl, že nyní má obec dva na křovinořez a budou ještě další čtyři s nástupem

od července.
Bc. Lada Cinegrová se zeptala, zda už je nějaký přehled, nebo vyúčtování, jak v naší obci vychází

svoz komunálního odpadu.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že toto zatím není zpracované.
Ing. Jana Němečková upozornila na  špinavé kontejner, požádasl o umytí.
Ing. *** *** uvedl,  že nechodí  na zastupitelstva.  ale  zajímá ho atmosféra,  která tady je.

naposledy byl na  zastupitelstvu, když byl pan starosta volený poprvé a myslí, si,
že od té doby je v ZO napětí. Když si přečte Libinské noviny, tak jde z toho
taková pohoda. Poté dostal jiné noviny. Když si přečte tento samizdat, tak se ptá,
jak spolu mohou zastupitelé  komunikovat,  když se   v  tom objeví  něco jako
nařčení .  V novinách se dozví,  že sdělení tohoto tipu neodpovídají  konceptu
Libinských  novin  ...,  nezlobte  se,  ale  aby  se   zastupitel  nemohl  vyjádřit
v novinách, to už tady jednou bylo. Ptá se, jestliže se někdo vyjádří a řekne že n
je něco špatně, tak jedna nebo druhá strany by se k tomu měla vyjádřit. Když se 
v novinách nikdo nevyjádřil  chce, aby se  vyjádřili  dnes, jestli  to nařčení je
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oprávněné.
Mgr. Aleš Skála se zeptal pana Piňose, jestli by chtěl, aby tyto články vydané v Hlasu Libiny byly

zveřejněny v Libinských novinách.
Ing. *** *** odpověděl ne. Když si to přečetl, tak ho zaujala čtvrtina.
Mgr. Alena Bartoňková
MBA

uvedla, že by se k tomu článku vyjádřila spíše z osobních důvodů. V tom článku
bylo  napsáno,  že  za  smrt  její  dcery   může vedení  školy.  5ekla  ,  že  dlouho
přemýšlela nad tím, jak má reagovat, protože ji to bz osobních důvodů velice
uráží a nemyslí si, že by ať paní ředitelka Göbelová, potažmo její máma, která
dělala zástupkyni mohly a nesly zodpovědnost za  smrt dcery Ing. Němečkové.
Napřed byla tak naštvaná, že to chtěla řešit  právní cestou, ale říkala si,  že
se nebude uchylovat k těmto bojům. Každá má svého trápení dost, každý má
nějaké své těžké období.

Ing. Jana Němečková paní Bartoňkové řekla, že již podruhé lže. Když p. Bartoňková řekla na začátku,
že jí řekla, že je neschopná, nevěděla souvislosti. K dotazu pana Piňose uvedla,
že s Mgr. Ing. Tomášem Kobzou jsou bývalí, starostové. Popisuje jak dávalaobec
dohromady a vzpomíná. Neví co tam vidí za  nařčení. Píše tam naprostou pravdu
. Bývalá ředitelka školy paní Göbelová měla spory s radou obce celá léta. její
dcera  na  té  škole  onemocněla.  Není  tam  nařčena  škola.  Je  to  její  osobní
příspěvek.  Uvedla,  že  Tomáš  byl  postavený  mimo  všechny  orgány  obce  a
rozhodla se jít do opozice.

Aranka Jarošová uvedla, že o věci o které p. Piňos mluvili na více zastupitelstev. Jde o to, že
pokud v médiích něco takového vyšlo tak je to věc k trestnímu řízení. Pokud
něco takového probíhá, a to se  netýká obce Libina a ty dotyčné osoby už byly
zatčeny, tak nám nepřísluší se k tomu vyjadřovat, že někoho odsuzují. To řeší
policie. Můžeme jen očekávat, že se něco takového zjistí a někdo bude obviněn.
My nemáme co žalovat, nemáme průkazné materiály. Brala by to, že je to věc,
která je uzavřená, pokud někdo jako policie nedá podnět, nebo někoho neosloví.
Je jednoduché obvinit nějakou osobu , ale těžké to potom vzít zpět. Uvedla, že
věří  v  presumpci  neviny  pokud  někdo  není  obviněný.  Zastupitelé  nebudou
vyvolávat nešvary vůči rodinám, osobnostem, kteří tady pro obec něco udělají,
znevažovat jejich práci. Přijde jí, že je to nemorální, a ani to není vhodné pro
občany. Občané volí své zástupce, kteří je zastupují, hájí jejich zájmy, ne své
osobní.  Řekla,  že  ona jako zastupitelka vždy vystupovala v  roli  objektivního
zástupce, zastánce práv občanů, ale i těch zastupitelů. I když nemusí míst stejné
názory a neříká stejné názory. Pokud se jedná o věc, která je důležitá a pro
občany podstatná, tak to podporuje.

Ing. Jana Němečková uvedla, že článek Mgr. Ing. Tomáše Kobzy je článek, který vyšel v  tisku. To, že
to vyšetřuje policie možná ještě dnes je pravda, to je tam patrné. Tam nikdo
nikoho nenařkl, ale dávali jen vědět, že se jim to nelíbí a nelíbí se jim to proto,
protože oni to dělali jinak.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza - první otázka byla, jak spolu vychází. Snažíme se  mluvit věcně, baví se o 
faktech.  Někdy  májí  jiný  názor.  Ten  článek  je  celý  zkopírovaný,  vyšel  v  
Moravském  deníku.  V  závěru  z  toho  vyplývá  to,  že  vždy  soutěžili  pod
rozpočtovou cenu. Snažili se nastavit parametry tak, aby se mohlo přihlásit co
nejvíce účastníků.

Mgr. Aleš Skála řekl, že tato akce je za 52 mil. korun a obec si netroufá udělat na tak velkou
zakázku výběrové řízení.  Obci  byla  doporučena firma,  která výběrové řízení
udělala,  doporučila  užší  výběrové  řízení.  Vysoutěžilo  se  to  tak,  jak  se  to
vysoutěžilo. Také se snaží, jak říkal Tomáš, když tam je prostor soutěžit pod
rozpočtovou cenu.

Ing.*** *** se dotázal Ing. Němečkové, jestli budou jejich noviny pokračovat.
Ing. Jana Němečková odpověděla, že budou pokračovat.
Dále  k  danému  tématu  v  diskuzi  vystoupili  Bc.  Ladislav  Nevřala,  místostarosta  Ing.  Michal  Kusý,
Ing. Němečková , Procházka Stanislav, Bartoňková. Po ukončení diskuze starosta všem poděkoval za  účast a
v 19.37 hod. ukončil jednání zastupitelstva.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 11 / 11

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Bc. Martin Baklík, Luboš Kristlík   ............................................................
 
Starosta Mgr. Aleš Skála   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 14. 6. 2023


